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Fealizującdyspo.ycję w}n]kają.ążaft.14ustaWYżdnia l1lipca2014r. o petycjach(tj, Dz,U,
ż 2013r, poż,370 )iniormUje się,że Wóji Gminy Biala w 2o22l, rożpatrżył 3 pel}cji,

], PĘedmiotempi€Mszejp.tycjlbylaoptymaliżacjakosztówżak!pueńergiielektry.znejo€ż
pbnowańia żwIązanego ż ża3adnieniami dotyczącymi Wta§ności lnstalacji sażoWel.

W zawiadomieniu o sposobie żalatwienia petycji poinformowano, że wymieńiońo ampy
ośWied€nia uliczne3o ńa LEo oraz żain9talow.no na Wvbranych budynka.h uźytecżności
publiQnej instala.je 

'otowoliaicżne 
, Teren gmińy ne jest objęty Wybudowana instabcją

ll, Dru€a p€tyc]a doĘ.zyła umiesż.żeńia na olicjalńej snonie Ww, .m|nv iub w BlP
Info8laliki o po5tępowaniu ż odpadami sty.opianu.

lnlo8lafika zostala zańiesżcżona W BlP lą.żnie z tekien pety.ji,

lll, W tlże.iejpei}cjizwróconosięozrekompensowaniekosltóWponiesionychpnybudowie
śtudzienek pnvłącżeniowych do śieci kanaliaąn.j,

Petycję żatatwiono negatywnie, W odpowiedż] na petycję poińformowano, ż€ lealizację
budowy pnylącży do sieci zapew.ia na Wlasny ko9t osoba ubiesająca się o pżVlaczenie
nieruchomości do sie.i kanalizacvjnei,

lV, Pety.ja dotyczvla utworżenia oddziatów żmiiitaryzowanej sańoobrońV gminne] ] żakupu
b.onidla k3żdego ldżennego mićsżkańca €miny,
petycję .a latwio n o n egatywn ie.

v, Petycja dotyąy|a pżekażania do placówek eduk ąny.h materialów dotycżących
pb8rańU , Gotuj się na żmiańy'',

Pety.ję żałatwlon o pozytywń ie,

Vl Pźedmioleń kolejnej petycjibyło zamieszczeńie pneśłań4ó obwiegczenia |.tablicach
oglosżeń i stlonie int€metowej gminy,

Pćtycja ż ośtata żatatwio na n ąatyw n ie,

Vll,W kole]ne] petycji żWrócono §ię o lańle9zeenie pnestane3o orUżeżenia na tabl]cach
o8łoszeń i stronie i.ternetowei 8niny.

Petycję zaiatwiono n.gatvwńie,

.ń/



Vlll. zwrócono się o udostepnienie pĘeż Unąd Gmńy ur?ądzeń §iużących do
poWietrża W miejscach Użytecżności pubiicznej ] żókup tĘo typu uaądżeń.

W odpowiedż na p€tv.ję polnfólmowano, że W pop2ednich latach żakupiono
slużą.e do deżVnfekcji powenza i lożmeszczonó je W budynkach użYte.żności
WżWiążkU żtym nie plańujesię dodatkowych żakupóWtó€otypu użądżeń


